



CERTIFICAT
CERTIFICATE
N° A 5327-9001

125 DS 02 X
Ind 1 – Décembre 21



Nous certifions par la présente que le Système de Management de la société :
We hereby certify that the Management System of the company:

SORECFER SAS
4 rue Alfred Deshors
19100 BRIVE LA GAILLARDE (France)

est conforme aux exigences de la norme suivante :
is in compliance with the requirements of the following standard:

ISO 9001 : 2015

Le domaine d'application du Système de Management est le suivant :
The scope of the Management System is:

TRAITEMENT ET PREPARATION DES ACIERS INOXYDABLES NOBLES ET SPECIAUX AINSI QUE DES METAUX FERREUX ET NON FERREUX, AUX BESOINS SPECIFIQUES DES FONDERIES, ACIERIES ET DES AUTRES CLIENTS INDUSTRIELS. PRESTATIONS DE SERVICE ASSOCIEES AU RECYCLAGE DES DECHETS INDUSTRIELS (MISE A DISPOSITION DE CONTENANTS ET TRANSPORTS). DECHETTERIE ARTISANALE.
PROCESSING AND PREPARATION OF NOBLE AND SPECIAL STAINLESS STEEL AS WELL AS FERROUS OR NON-FERROUS METAL, ACCORDING TO THE SPECIFIC NEEDS OF FOUNDRIES, STEELWORKS AND OTHER INDUSTRIAL CUSTOMERS. PROVISION OF SERVICES RELATED TO THE RECYCLING OF INDUSTRIAL WASTE (PROVISION OF CONTAINERS AND TRANSPORT). TRADITIONAL WASTE DISPOSAL UNIT.

Ce certificat demeurera en vigueur jusqu'à sa fin de validité à moins d'avis contraire, à condition que la mise en place et la conformité du Système du Management soient jugées satisfaisantes lors des audits de surveillance et que les conditions du contrat de AB Certification soient observées.

This certificate is valid until its expiry date unless further notice, provided that the compliance and implementation of the Management System are found to be satisfactory at follow-up audits and that AB Certification contract rules are fulfilled.

Fait à PARIS, le 02 Juin 2023
Signed in PARIS on the 2th of June 2023

Date de fin de validité : 22 Novembre 2025
Expiry date: 22th of November 2025

AB CERTIFICATION
17 Rue de Châteaudun
75008 PARIS - FRANCE
Tél. : +33 1 26 01 31 30
contact@abcertification.com

Le Représentant d'AB Certification
AB Certification Representative


Le Représentant de l'Entreprise
The Company Representative